
FAU Nyplass Skole 
 

Innkalling og saksliste 

 

Onsdag 6. april 2022, kl. 19.00-20.00 

Sted: Lærerværelset, Nyplass skole 

Innkalte: Tonje Storm Tønnesen (1A), Maren Toftenes (1B), Svein Kåre Dahl 

(2A), Alf Gunnar Nøkland (3A), Connie M. Askildsen (3B), Marie Røksland (4A), 

Kathinka I. Akersmyr (4B), Frode Emil Lehne (5A), Tobias Lauvsland (5B), Lena 

Marie Melhus (6A), Odd Kåre Christensen (6B), Kristin Maria Stiland (7A), Tor 

Arne Birkeland (7B). 

 

Sak 7/22: Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Ok.  

Sak 8/22: Godkjenning av referat fra møtet 02.03.22  

Ok. 

Sak 9/22: Informasjon fra skolen  

Rektor går gjennom skolens handlingsplan for skolenærvær. Planen er 

gjeldende for alle skolene i kommunen. Vært utfordrende å registrere «korrekt» 

fravær under pandemien. Økt fokus på oppfølging fremover under mer normale 

tilstander.  

Læringsmiljøprosjektet: Rektor skal sammen med fagsjef skole på samling for å 

lære mer om prosjektet. En gruppe er satt ned på skolen for å jobbe med og 

implementere prosjektet. SFO er også en del av prosjektet.  

Neste skoleår: rektor, sammen med avdelingsleder, tilltasvalgt og læringslos, 

ser sammen på lærerkabalen til neste år. 3 nye lærere er ansatt. Det trengs 

også flere fagarbeidere.  

 



Sak 10/22: Vurdering av nytteverdien av nettbrettbruk. Hvordan vurderes bruk 

av nettbrett opp mot elevenes skriveferdigheter, og mot de utfordringer økt 

bruk av nettbrett fører til utenfor skoletid?  

Hvordan brukes nettbrettet i undervisningen, og hva er nytteverdien av å ha 

brettet hjemme? Blir det brukt til lekser? Saken er meldt inn av foreldre. Kanskje 

dette burde være et fast tema på foreldremøte i klassene? Retningslinjer bør 

diskuteres, spesielt rundt bruken av teams. FAU etterlyser kommunens 

digitaliseringsplan, mål og rammer bør være klarere. Et utkast til felles 

kjøreregler for nettbrett-regler blir lagd på FAU møte 4.mai. Klassekontaktene 

ber om innspill fra klassene på klassens Facebook-gruppe.  

Forslag om en foreldrekveld hvor bruken av Ipad og nettvett er hovedfokus. 

Dette blir også tatt videre på neste FAU møte 4.mai.  

Sak 11/22 Bemanning - SFO Det er kommet tilbakemelding fra foreldre på det 

som oppleves som kaotiske tilstander ved henting på SFO, og på at barn er ute 

uten tilsyn av voksne.  

Innspillet støttes av flere i FAU. Det blir også stilt spørsmål om bruken av 

Youtube og Ipad på SFO. Skolen etterstreber selvfølgelig mindre kaotiske 

tilstander og har som mål om at alle barn skal ha tilsyn. Visse områder på 

skolen er mer utsatte, f.eks bak den røde bua. Det presiseres at flere foreldre 

ser allikevel en forbedring.  

Sak 12/22 Eventuelt 

Bom: 

FAU-nestleder sender mail og etterlyser status.  

17.mai: 7.klasse er på saken, og 17.mai skal gå som vanlig.  

Klassekonto: Skal i teorien virke for alle bortsett fra 2A og 5A. Regler og 

vedtekter knyttet til ansvarlig for kontoene må endres. Systemet er for tungvint 

slik det er nå.  

Det er et ønske at SFO-representant er representert på FAU-møtene.  

Neste møte 4.mai blir fra 19.00-20.30.  


